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Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 
ktoré sa konalo dňa 13.09.2022 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 06.09.2022. Uskutočnilo 
sa v sále Robotníckeho kultúrneho domu so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. s vyčlenením 
priestoru pre verejnosť o 16,40 hod. 
 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.  Mgr. Eva Belicová  -   prednostka obecného úradu 
3.  Mgr. Radoslav Olašák -   hlavný kontrolór 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš    
2. Mgr. Veronika Ďaďová  
3. Mgr. Róbert Kováč  - ospravedlnený 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica - ospravedlnený 
5. JUDr. Miroslav Miert    
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský   
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.   
10. Mgr. Gabriela Pecková  
11. Martin Giert    - ospravedlnený 

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 
 
 



 
  

 
Program:  
 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OZ 
5. Správa z vykonaných kontrol 
6. Návrh VZN obce Sučany č. ...../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 

2/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
7. Návrh VZN č. /2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2016 o 

nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 
8. Návrh VZN č. ...../2022 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu 
a v zariadení školského stravovania 

9. Návrh VZN obce Sučany č. ...../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 
6/2017 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovaní služieb na trhových miestach 
v obci Sučany 

10. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na 
nehnuteľný majetok obce 

11. Projekty a realizácie investičných zámerov v obci (vybudovanie chodníka v novej 
časti cintorína, detské ihriská, ÚPN-O, rekonštrukcia komunikácii ai.) 

12. Dotácie z rozpočtu obce 
13. Konsolidovaná výročná správa obce Sučany za rok 2021 a Správa nezávislého 

audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke zostavenej k 31.12.2021 a ku 
konsolidovanej výročnej správe za r. 2021 a Konsolidovaná výročná správa za r. 2021 

14. Čerpanie rozpočtu obce k 30.6.2022 
15. Zmena rozpočtu obce na rok 2022 
16. Povolenie splátok dlhu voči obci 
17. Správy z komisií OZ 
18. Rôzne 
19. Interpelácie 
20.  Záver  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  

 
Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných poslancov (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková). Ospravedlnil neúčasť Mgr. Róberta Kováča, p. Martina Gierta a JUDr. Mgr. Petra 
Belicu. JUDr. Miroslav Miert a Ing. Marián Dianovský sa dostavia s oneskorením. 
Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
Program zasadnutia obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na 
web-stránke obce, úradnej tabuli a v miestnom rozhlase.  Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané 
v čase pandémie vírusu COVID-19 za dodržania opatrení hlavného hygienika a Úradu vlády. 
 
 
 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie, že za zapisovateľku bola určená p. Viera Jašeková 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnuté: Mgr. Gabriela Pecková a Mgr. Veronika Ďaďová. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje členov návrhovej  
komisie : Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová: 
Za: 4 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., doc. Ing. 
Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová) 
 
 
Za overovateľov boli navrhnutí: p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje overovateľov  
zápisnice: Ľubomír Kyselica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH: 
 
schválenie overovateľov zápisnice v zložení: p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH. 
Za: 4 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. 
Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.) 
 
 
Schválenie programu 
 
p. starosta skonštatoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva bol prítomným 
zaslaný elektronicky, zverejnený na web-ovom sídle obce, úradnej tabuli obce a Centrálnej 
úradnej tabuli. Požiadal o schválenie predloženého programu. 
 



 
  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo  
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  
II. schvaľuje 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  
Za: 6 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. 
Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Opýtal sa, či má niekto pripomienky, návrhy a zmeny programu.  
Navrhol vypustiť z rokovania bod 8.) Návrh VZN o výške príspevku za pobyt dieťaťa 
v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského 
klubu a v zariadení školského stravovania, nakoľko nemá vedomosť, či boli uvedené poplatky 
odsúhlasené radou materskej školy a radou základnej školy Sučany.  
 
 
MUDr. Iveta Trnovská MPH. navrhla vo VZN o výške príspevku za pobyt dieťaťa 
v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského 
klubu a v zariadení školského stravovania doplniť časový úsek, ktorého sa týka suma 
poplatku, t.j., že sa jedná o úhradu poplatku za mesiac. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
III. schvaľuje zmenu programu 
Vypustenie bodu č. 8 z programu obecného zastupiteľstva a následného prečísľovania ďalších  
bodov 
Za: 6 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. 
Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 21.6.2022 
 
p. prednostka informovala, že poskytnutie dotácie Futbalovému oddielu Tatran Sučany 
schválené uznesením č. 48/2022 bolo splnené, dotácia bola poskytnutá. 
Všeobecne záväzné nariadenia obce schválené uzneseniami č. 53-55/2022 boli podpísané, 
vyvesené a následne boli vypracované úplné znenia týchto VZN. 
Pre odpredaj pozemku Ing. Milanovi Pirohovi a manž., ktorý bol schválený uznesením č. 
56/2022, bola uzatvorená kúpna zmluva, kúpna cena bola zaplatená a čaká sa na povolenie 
vkladu do katastra nehnuteľností. 
Čo sa týka uznesenia obecného zastupiteľstva č. 57/2022, toto je splnené. Nájomná zmluva na 
prenájom Domu smútku je predĺžená, nájomné bolo uhradené. 
Na základe uznesenia č. 59/2022 boli nájomcom predĺžené nájomné zmluvy. Nájomcom, 
ktorým nebolo schválené predĺženie nájomných zmlúv, bolo zaslané upozornenie na 
vysťahovanie. Pánovi Bongilajovi plynie 3-mesačná výpovedná lehota v zmysle praxe súdu. 
Po skončení troch nájomných zmlúv budú nasťahovaní noví nájomníci. 
Rekonštrukcia komunikácie pri Dome dobrého pastiera schválená uznesením č. 61/2022 bola 
zrealizovaná.  
Dotácia Rímsko-katolíckej cirkvi schválená uznesením obecného zastupiteľstva č. 63/2022 
bola poskytnutá, už bolo doručené vyúčtovanie jej použitia.  



 
  

Čo sa týka prijatia úveru zo Slovenskej sporiteľne, ktorý bol schválený uznesením OZ č. 
66/2022, zmluva o poskytnutí úveru bola podpísaná, úver doposiaľ nebol načerpaný, lehota na 
čerpanie je do konca roka. 
Uznesením OZ č. 67/2022 schválené povolenie splátok dlhu Jaroslavovi a Alexandrovi 
Kroščenovi bolo zrealizované. Uznesením OZ č. 70/2022 schválené, dávky v hmotnej núdzi 
boli poskytnuté. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch berie na vedomie  
správu z plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 
Za: 6 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. 
Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 

Správa z vykonaných kontrol 
 
Mgr. Radoslav Olašák, hlavný kontrolór informoval, že v súlade s ustanovením zák. č. 
369/1990 Zb. predkladá správu z vykonaných kontrol na základe schváleného plánu kontrol. 
Informoval o vykonanej kontrole vyberania poplatku za komunálny odpad za r. 2020. 
Spracovaná správa bola predložená v materiáloch.  

 
p. Kyselica sa opýtal, ako prakticky prebieha výkon kontroly. 

 
Hlavný kontrolór odpovedal, že vychádzal zo zoznamu ulíc a domov, na základe podkladov 
referátu daní bola vykonaná kontrola.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu z 
kontroly bežných príjmov, poplatok za komunálny odpad rok 2020 
Za: 6 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. 
Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 

Návrh VZN obce Sučany č. ...../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce 
Sučany č. 2/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady 
 
p. starosta informoval, že návrh všeobecne záväzného nariadenia prítomní obdržali. 
Predmetom návrhu je nasledovná zmena: „Obec zníži poplatok o 1,- Eur za obdobie, za ktoré 
poplatník preukáže, že sa viac ako 90 dní v zdaňovacom období nezdržiava alebo nezdržiaval 
na území obce – uvedené sa týka poplatníka, ktorý v obci vlastní chatu, chalupu, záhradnú 
chatu v lokalitách, kde nie je možné zabezpečiť vývoz zmesového komunálneho odpadu.“ 
Ďalej informoval, že pri záhradkárskej osade na Ontáriu bude pristavený kontajner v piatok 
30.9.2022 do doby jeho naplnenia.  



 
  

 

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch sa uznieslo  
na VZN obce Sučany č. 5/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2012 o 
miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
Za: 6 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. 
Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 

Projekty a realizácie investičných zámerov v obci (vybudovanie chodníka 
v novej časti cintorína, detské ihriská, ÚPN-O, rekonštrukcia komunikácii 
ai.) 
 
Vybudovanie chodníka v novej časti cintorína 
p. starosta informoval, že v novej časti cintorína bol vybudovaný chodník za 32 975 €, čo bolo 
potrebné k otvoreniu novej, južnej časti cintorína, kde sú už zriadené 4 hrobové miesta. Táto 
rekonštrukcia bola ukončená. Na cintoríne je potrebné ešte urobiť ešte prednú stranu od 
ihriska. 

 
Rekonštrukcia sociálnych zariadení v materskej škole 

 
p. starosta informoval, že prebehla rekonštrukcia sociálnych zariadení v materskej škole na 
základe zápisu Regionálneho úradu verejného zdravotníctva. Investícia predstavovala 36 846 
€.  

 
Detské ihriská 
p. starosta informoval, že bolo zrealizované detské inkluzívne ihrisko z dotácie Ministerstva 
práce, sociálnych vecí a rodiny. K jeho otvoreniu ešte nedošlo, robia sa menšie úpravy a je 
potrebné urobiť plot, čo bolo prejednané aj na komisii. Budúci rok je potrebné zrealizovať 
terénne úpravy.  
Ďalej informoval, že obec získala ďalšiu dotáciu z Ministerstva práce, sociálnych vecí 
a rodiny vo výške 16.200 € na podobné ihrisko. Uvedená dotácia bola schválená pre Hrabiny. 
Vzhľadom k tomu, že z rozpočtu obce boli vyčlenené finančné prostriedky vo výške 15 tis. €, 
detské ihrisko v Hrabinách už bolo ukončené. Z uvedeného dôvodu sa detské ihrisko z dotácie 
Ministerstva práce zrealizuje nie na Hrabinách, ale v Bellovom parku, nakoľko ide 
o bezbariérové ihrisko na ktorom je potrebný prístup k prvkom z chodníka a v tomto parku je 
už vybudovaný chodník. Prvky, ktoré boli poškodené a z toho titulu nebezpečné pre deti, boli 
z tohto ihriska demontované.  

 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil Ing. Marián Dianovský.  

 



 
  

Územný plán obce Sučany 
p. starosta informoval o územnom pláne obce Sučany. Na rokovanie dnešného obecného 
zastupiteľstva bol pripravený na schválenie Územný plán obce Sučany, no obecný úrad čaká 
na doručenie posledného rozhodnutia zo Žilinského samosprávneho kraja. Materiál tak bude 
predložený na schválenie na nasledujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 
Rekonštrukcia miestnych komunikácií 

 
p. starosta informoval, že v rámci výzvy Ministerstva vnútra SR sa z projektu sa budúci rok 
zrealizuje oprava miestnych komunikácií ul. Hurbanova, Hviezdoslavova, Stará Hradská. 
Obec získala nenávratné finančné prostriedky vo výške  238 350 €, pričom schválené celkové 
oprávnené výdavky sú vo výške 250 894,76 €. 
Informoval, že vďaka p. prednostke, ktorá podala žiadosť, obec získala dotáciu zo Žilinského 
samosprávneho kraja v sume 1 800 € na cyklostojan, ktorý bude umiestnený na inkluzívnom 
ihrisku pri obecnom úrade. Spoluúčasť obce predstavuje 360 €. 
Ďalej informoval, že obec získala dotáciu vo výške 3 648 € na prvky - posilňovacie  
zariadenia zo Žilinského samosprávneho kraja. Spoluúčasť obce predstavuje 729,60 €. 
Ďalej informoval, že obec podala žiadosť o dotáciu na vozidlo, ktoré malo byť určené na 
opatrovateľskú službu, no táto bola zamietnutá. 

 
Diskusia: Mgr. Ďaďová, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  

 
Mgr. Veronika Ďaďová poďakovala vedeniu obce i zamestnancom za podané žiadosti 
a získané dotácie na projekty detských ihrísk.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. poďakoval za realizované inkluzívne ihrisko v obci, počúva 
dobrú odozvu od občanov. Zároveň bude dobré aj umiestnenie cyklostojana na tomto detskom 
ihrisku vzhľadom k tomu, že množstvo ľudí prichádza na ihrisko na bicykli.  
 
MUDr. Koyš uviedol, že podobný cyklostojan by sa mohol umiestniť aj pri železničnej 
stanici.  

 
p. starosta odpovedal, že v projekte na cyklotrasu v rámci cyklocesty na priemyselnú zónu sa 
ráta s umiestnením cyklostojanu v parku Ďurka Langsfelda. 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (vybudovanie chodníka v 
novej časti cintorína, detské ihriská, ÚPN-O, rekonštrukcia komunikácii /projekt opravy 
západného chodníka na ul. Hviezdoslavova, výsledky verejného obstarávania opravy 
západného chodníka na ul. Štúrova a rekonštrukcie ul. Stará Hradská, Hviezdoslavova 
a Hurbanova/, dotácia z MPSVaR na kúpu osobného motorového vozidla na podporu 



 
  

poskytovania opatrovateľskej služby, ukončenie rekonštrukcie sociálnych zariadení v MŠ ai.) 

II. berie na vedomie 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci vybudovanie chodníka v 
novej časti cintorína, detské ihriská, ÚPN-O, rekonštrukcia komunikácii /projekt opravy 
západného chodníka na ul. Hviezdoslavova, výsledky verejného obstarávania opravy 
západného chodníka na ul. Štúrova a rekonštrukcie ul. Stará Hradská, Hviezdoslavova 
a Hurbanova/, dotácia z MPSVaR na kúpu osobného motorového vozidla na podporu 
poskytovania opatrovateľskej služby, ukončenie rekonštrukcie sociálnych zariadení v MŠ ai.) 

Za: 7 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
p. prednostka uviedla, že uznesením je potrebné schváliť výmenu pozemku na výstavbu 
detského ihriska z pôvodne plánovaného pozemku v IBV Slnečné hrabiny za pozemok na ul. 
Komenského /Bellov park/ 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Pridelenie dotácie od MPSVaR na podporu plnenia funkcií rodiny vo výške 16 212,00 Eur na 
vybudovanie ihriska podporujúceho socializáciu a inklúziu detí so zdravotným 
znevýhodnením na pozemku pri IBV Slnečné Hrabiny parc.č. 4551/317, k.ú. Sučany 
vyčleneného z pozemku 4551/138, k.ú. Sučany 

II. schvaľuje  
Vybudovanie ihriska podporujúceho socializáciu a inklúziu detí so zdravotným 
znevýhodnením na pozemku č. 1475/2, k.ú. Sučany (park na ul. Komenského) namiesto  
pozemku pri IBV Slnečné Hrabiny parc.č.4551/317, k.ú. Sučany z dôvodu vybudovania 
ihriska na parc.č.4551/317 k.ú. Sučany z vlastných zdrojov obce a potreby výmeny prvkov na 
ihrisku v parku na ul. Komenského  
Za: 7 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
Návrh VZN obce Sučany č. ...../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 
2/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým sa obecné zastupiteľstvo v Sučanoch uznieslo na 
VZN obce Sučany č. 5/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2012 o miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. 
Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ing. Marián Dianovský) 

 



 
  

Návrh VZN č. /2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2016 o nakladaní s 
komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 

 

Mgr. Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia odporúča uvedené VZN schváliť. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým sa obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  uznieslo na  
VZN č. 6/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2016 o nakladaní s 
komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 
Za: 7 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
Návrh VZN č. ...../2022 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení 
školského stravovania 

p. starosta skonštatoval, že bolo schválené vypustenie tohto bodu z rokovania, nakoľko 
obecný úrad čaká na stanovisko Rady Základnej školy a Rady Materskej školy.  

 
Návrh VZN obce Sučany č. ...../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 
6/2017 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovaní služieb na trhových miestach v 
obci Sučany 

 
p. starosta povedal, že návrh VZN bol spracovaný na základe dopytu občanov na zakúpenie 
živých hospodárskych zvierat, čo pôvodné VZN neumožňovalo. Návrh VZN dopĺňa bod „O“ 
o živé hospodárske zvieratá.  

 
p. Kyselica sa opýtal, či nie je možné v texte konkretizovať, či sa jedná o hydinu, ošípané, 
hovädzí dobytok. 
 

Mgr. Pecková uviedla, že ekonomická komisia odporučila zistiť doplňujúce informácie  
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým sa obecné zastupiteľstvo v Sučanoch uznieslo na 
VZN obce Sučany č. 7/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 6/2017 o 
podmienkach predaja výrobkov a poskytovaní služieb na trhových miestach v obci Sučany v 
znení pripomienky na zmenu textu na “živé hospodárske zvieratá na trhovom mieste 
Námestie SNP na základe súhlasného stanoviska príslušného orgánu veterinárnej správy 
udelenému predajcovi” 

Za: 7 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková) 



 
  

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Uznesenie nebolo starostom podpísané pre rozpor so zákonom na základe stanoviska 
Regionálnej veterinárnej a potravinovej správy. 

 
Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na 
nehnuteľný majetok obce 

 
p. starosta informoval o žiadosti p. Miroslava Lauka o odpredaj pozemku parc. č. KN-C 44/5 
a KN-C 44/6 v k.ú. Sučany v celkovej výmere 205 m2. 
 

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia odporúča schváliť odpredaj časti 
pozemku CKN 44/1 ku Sučany podľa predloženého geomerického plánu (cca 230 m2). 
Dôvodom osobitného zreteľa je skutočnosť, že ide o časť pozemku zastavaného stavbou 
(hospodársky objekt a oplotenie) vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá 
svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou.  
 
Mgr. Pecková uviedla, že ekonomická komisia odporúča odpredaj s tým, že geometrický plán 
bude spracovaný na náklady žiadateľa. 

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. schvaľuje  
spôsob predaja nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany predaja nehnuteľného majetku obce 
v. k.ú. Sučany: 
a) pozemok parc. č. KN-C 44/5, o výmere 14m2, druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany, a  
b) pozemok parc. č. KN-C 44/6, o výmere 191m2, druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany v 
súčasnosti nezapísaný na LV (ďalej len „Pozemky“), vyčlenené z pozemku 44/1 (zapísanom 
na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin) geometrickým plánom č. 82/2022 
vyhotoveným dňa 26.7.2022 Lenkou Šályovou, a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 
zmysle  § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov 
II. schvaľuje  
Zámer predaja nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany: 
a) pozemok parc. č. KN-C 44/5, o výmere 14m2, druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany, a  
b) pozemok parc. č. KN-C 44/6, o výmere 191m2, druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany v 
súčasnosti nezapísaný na LV (ďalej len „Pozemky“), vyčlenené z pozemku 44/1 (zapísanom 
na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin) geometrickým plánom č. 82/2022 
vyhotoveným dňa 26.7.2022 Lenkou Šályovou: 
- do výlučného vlastníctva: Lauko Miroslav r. Lauko, Jozefa Kronera 3951/21, Martin, 
PSČ 036 01, SR, Dátum narodenia: 29.10.1990 
spolu za cenu 10,- Eur/m2, tj za 2050,- Eur. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec tieto pozemky nevyužíva, nemá 
pre nich využitie ani do budúcna, kupujúci je vlastníkom priľahlého pozemku KNC 44/2 
a stavby so súp. č. 473, k.ú. Sučany 
III. schvaľuje  
predaj nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany: 



 
  

a) pozemok parc. č. KN-C 44/5, o výmere 14m2, druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany, a  
b) pozemok parc. č. KN-C 44/6, o výmere 191m2, druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany v 
súčasnosti nezapísaný na LV (ďalej len „Pozemky“), vyčlenené z pozemku 44/1 (zapísanom 
na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin) geometrickým plánom č. 82/2022 
vyhotoveným dňa 26.7.2022 Lenkou Šályovou: 
- do výlučného vlastníctva: Lauko Miroslav r. Lauko, Jozefa Kronera 3951/21, Martin, 
PSČ 036 01, SR, Dátum narodenia: 29.10.1990 
spolu za cenu 10,- Eur/m2, tj za 2050,- Eur. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec tieto pozemky nevyužíva, nemá 
pre nich využitie ani do budúcna, kupujúci je vlastníkom priľahlého pozemku KNC 44/2 
a stavby so súp. č. 473, k.ú. Sučany   
Za: 7 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
p. starosta informoval o doručenej žiadosti Ing. Františka Fecka a manž. O odpredaj pozemku 
parc. KN-C 1956/2 a KN-C 1956/3 v k.ú. Sučany.  

 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia odporúča schváliť odpredaj 
pozemku na základe žiadosti. 
 
Mgr. Gabriela Pecková uviedla, že ekonomická komisia taktiež odporúča uvedenú žiadosť 
schváliť.  

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. schvaľuje  
spôsob predaja nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany predaja nehnuteľného majetku obce 
v. k.ú. Sučany:  
a) pozemok KNC 1956/2, druh pozemku zastavaná plocha o výmere 8 m2 a  
b) pozemok KNC 1956/3, druh pozemku zastavaná plocha o výmere 1 m2 v súčasnosti 
nezapísané na LV (ďalej len „Pozemky“), vyčlenené z pozemku parc.č. 1956 (zapísanom na 
liste vlastníctva číslo 3343 Okresného úradu Martin) geometrickým plánom č. 46/2022 
vypracovaného Ing. Ľubicou Hubkovou 
II. schvaľuje  
Zámer predaja nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany predaja nehnuteľného majetku obce 
v. k.ú. Sučany:  
a) pozemok KNC 1956/2 , druh pozemku zastavaná plocha o výmere 8 m2 a  
b) pozemok KNC 1956/3, druh pozemku zastavaná plocha o výmere 1 m2 v súčasnosti 
nezapísané na LV (ďalej len „Pozemky“), vyčlenené z pozemku parc.č. 1956 (zapísanom na 
liste vlastníctva číslo 3343 Okresného úradu Martin) geometrickým plánom č. 46/2022 
vypracovaného Ing. Ľubicou Hubkovou: 
- do bezpodielového spoluvlastníctva manželov (výška spoluvlastníckeho podielu 1/1): 
Ing. Františka Fecka a manželky Janky Feckovej, obidvaja trvale bytom Fatranská cesta 
16, 038 52 Sučany 
spolu za cenu 10,- Eur/m2, tj za 90,- Eur. 



 
  

Dôvodom osobitného zreteľa je skutočnosť, že ide o časť pozemku zastavaného stavbou 
(oplotenie) vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy (pozemok 1865/7, k.ú. 
Sučany) , ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou 
III. schvaľuje  
Predaj nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany predaja nehnuteľného majetku obce v. k.ú. 
Sučany:  
a) pozemok KNC 1956/2 , druh pozemku zastavaná plocha o výmere 8 m2 a  
b) pozemok KNC 1956/3, druh pozemku zastavaná plocha o výmere 1 m2 v súčasnosti 
nezapísané na LV (ďalej len „Pozemky“), vyčlenené z pozemku parc.č. 1956 (zapísanom na 
liste vlastníctva číslo 3343 Okresného úradu Martin) geometrickým plánom č. 46/2022 
vypracovaného Ing. Ľubicou Hubkovou: 
- do bezpodielového spoluvlastníctva manželov (výška spoluvlastníckeho podielu 1/1): 
Ing. Františka Fecka a manželky Janky Feckovej, obidvaja trvale bytom Fatranská cesta 
16, 038 52 Sučany 
spolu za cenu 10,- Eur/m2, tj za 90,- Eur. 
Dôvodom osobitného zreteľa je skutočnosť, že ide o časť pozemku zastavaného stavbou 
(oplotenie) vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy (pozemok 1865/7, k.ú. 
Sučany), ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou 
Za: 7 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
Priestor pre verejnosť 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila Mgr. Dana Cervanová s požiadavkami na 
riešenie: 
- Požiadala o vyčistenie Sučianskeho potoka pri Jednote, kde sa nachádza odpad, prerastená 
tráva. 
- Opýtala sa, či má obec automobil na čistenie ulíc. Požiadala o vyčistenie ul. 29. augusta po 
vykonaných stavebných akciách, čím by sa vyčistil vzduch, uľahčilo by sa dýchanie 
obyvateľov danej lokality. 
- Opýtala sa, či má obec funkčné kryty civilnej obrany. 
 
p. starosta odpovedal, že Sučiansky potok nie je v majetku obce. Po povodniach v r. 2010 sa 
urobili opatrenia a zdrže, ktoré zachytia prívalovú vodu v časti medzi k.ú. Turčianskej 
Štiavničky – Mara a Pod skalou. Dochádza k sledovaniu stavu vodného toku v prípade 
zvýšeného stavu vody.  
V súčasnej dobe Povodie Váhu robí rekonštrukciu vodnej zdrže v smere do Doliny, prioritou 
je oprava deravého múru. Informoval, že komunikoval s Povodím Váhu, aby potok vyčistili, 
sedem zamestnancov má v správe tri okresy. Vedia poskytnúť techniku, no zamestnancov 
a financovanie nie. Povodie Váhu vypracovalo dokumentáciu, náklad na 15-20 m pri 
Hodžovom dome, no financie na to nemajú. 
 

Mgr. Cervanová sa opýtala, či má obec verejno-prospešných pracovníkov. 
 



 
  

p. starosta odpovedal, že obec má verejno-prospešných pracovníkov, títo môžu vyzbierať 
odpad, no nie čistiť bahno. Občania potok znečisťujú sami.  
Dodal, že obec dokáže v prípade hrozby povodne včas a rýchlo zareagovať. V prípade hrozby 
povodní a prívalových dažďov mu je doručená SMS správa, na ktorú hasiči promptne reagujú. 
K ďalšej otázke odpovedal, že obec má automobil na posyp, zametanie ulíc, no žiaľ je 
v oprave. Polievanie ulíc vodou by bol veľký komfort. Ich znečistenie by mal odstrániť ten, 
kto stavbu realizoval. Počas realizácie stavby sa mali občania ozvať telefonicky, stavbu 
sledoval aj stavebný dozor. 
Čo sa týka pozemku na ul. 29. augusta, došlo k miernemu posunu o 70 cm pri zameraní 
geometrického plánu. V zadnej časti sú pozemky, ktoré nie sú vo vlastníctve obce. Budova 
bola zbúraná pred 15 rokmi, sutiny ostali bremenom obce. V prvom rade bude potrebné riešiť 
dohodu ohľadom posunu plota v nadväznosti na zistenia podľa geometrického plánu.  
 

Mgr. Cervanová uviedla, že s posunom podľa geometrického plánu nemajú problém.  
 
p. starosta povedal, že by bol rád, aby hranica pozemku bola tam, kde je. Realizácii oplotenia 
susedného pozemku obec nebude brániť. Odpovedal, že ak chcú riešiť oplotenie pozemku 
teraz, dá príkaz na vyvezenie stavebných sutín.  
K otázke krytov civilnej obrany uviedol, že obec nemá na také parametre finančné 
prostriedky. Je to na pleciach štátu, štát si je toho vedomý. Začína výmenou sirén, aby mohli 
byť občania informovaní. 

 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil p. Miroslav Miert st., Hodžova 10, Sučany, 
ktorý uviedol, že bola urobená pekná vec, vdýchnutý život voľnému priestoru pri obecnom 
úrade, kde sa zriadilo detské ihrisko. Prináša to so sebou však aj negatívne stránky, hlučnosť 
detí i vulgarizmy dorastencov. Rozhodol sa, aby to eliminoval ako sused, odkúpil 5 m 
pozemku od p. Romana Cicku a posunie si tak hranicu pozemku. Plot zo severnej strany patrí 
obci. Požiadal o dohodu vyriešenia oplotenia k spokojnosti oboch strán.  
 
p. starosta odpovedal, že na spoločnom stretnutí s p. Romanom Cickom došlo k vzájomnej 
dohode, že plot sa postaví v línii s tým, že by 97 m2 odkúpil od obce Sučany, aby mal ucelený 
pozemok. Do budúcna požiada obec o splátkový kalendár. Má záujem, aby obec dokončila 
oplotenie tak, aby tam deti nebehali. Dodal, že obec pozemok nebude kupovať. Obec má 
v pláne zrealizovať nové oplotenie, ktoré zrealizujú hasiči a opravu poškodeného plota p. 
Malíkovi.  

 
Predĺženie nájomných zmlúv 

 
p. starosta informoval o žiadosti p. Renáty Farkašovej o predĺženie nájmu bytu na ul. 
Tehelnej.  
 



 
  

MUDr. Trnovská informovala, že menovaná predložila prepúšťaciu správu od pneumológa a 
fotodokumentáciu bytu. Uvedený byt je znečistený plesňou i napriek tomu, že užívateľka 
dodržiava to, čo má.  

 
p. starosta povedal, že byty na ul. Tehelná v smere od Podhradskej ul. sú v najhoršom stave na 
prízemí. Uviedol, že obec sa pokúšala pri tej jednej bytovke základy obkopať, dať tam 
izoláciu a následne hydroizoláciu. Tam to pomohlo, rosný bod sa posunul. U týchto bytoviek 
sa rosia okná, plesnia rohy stien. Bolo by vhodné zateplenie bytovky, a výmena plastových 
okien. Chemickým striekaním plesne Savom sa odstráni následok, nie príčina. Bolo by 
potrebné zateplenie bytovky, skúsiť umiestniť odvlhčovač. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že by bolo vhodné bytové domy zatepliť, určitý 
podiel na probléme má aj užívateľ, priestory je potrebné kúriť a vetrať.  

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
1. prerokovalo 
predĺženie nájomných zmlúv v obecných bytoch 

2. schvaľuje, že p. Renáta Farkašová spĺňa podmienky na opakované uzatvorenie nájomnej 
zmluvy na byt č. 1 na Tehelnej 1735/9 a schvaľuje opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy 
do 30.6.2025 
Za: 7 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje 
predĺženie nájomných zmlúv pre: 
Ladislav Cicko a Eva Facunová – Partizánska 24 
Marcela Končeková –  Pri Váhu  
Tatiana Kroščenová – Pri Váhu  
Michal Cicko – Pri Váhu 
Za: 0 
Proti: 7 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková) 
Zdržal sa: 0  
Uznesenie nebolo schválené.  
 
Rockové kapely spojené s krstom CD skupiny Morena 

 
p. starosta informoval o doručenej žiadosti Mgr. Skrisu o schválenie dotácie na zabezpečenie 
koncertu rockových kapiel spojeného s krstom CD skupiny Morena. 

 



 
  

Mgr. Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia odporučila schváliť poskytnutie dotácie 
vo výške 700 €, no ďalšie výdavky už nie. 
 
p. Kyselica uviedol, že uviedol, že usporiadatelia si bufet zabezpečia , pozvali skupiny ACDC 
a Black Sabat revival. Z tohto dôvodu žiadajú navýšenie o 200 € k už schválenej dotácii 500 
€. 
 
p. starosta povedal, že je potrebné upresniť termín, aby obec vedela zabezpečiť priestory 
a ostatné záležitosti pre kultúrne podujatie.  

 
p. prednostka dodala, že 500 € vyčlenených na kultúrne akcie prebehlo cez komisie vo forme 
dotácie. Dala by na zváženie, či sa finančné prostriedky schvália ako dotácia právnickej osobe 
- rockovej kapele, alebo sa  navýši pôvodná dotácia z rozpočtu obce. Zároveň je potrebné 
povedať, kto bude uvedené podujatie zabezpečovať.  
 

p. Kyselica uviedol, že podujatie sa bude konať 1.10.2022. 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje 
Žiadosť Mgr. art. Jána Skrisu o navýšenie sumy vyčlenenej na kultúrnu akciu koncert 
rockových kapiel spojenú s krstom CD skupiny Morena o sumu 200,- Eur 
Za: 7 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
p. starosta informoval, že 22.8.2022 bola podaná žiadosť Futbalového oddielu o poskytnutie 
dotácie vo výške 5 tis. € na dofinancovanie platu hospodára a hospodárky na obdobie 10 
mesiacov. 
 
Mgr. Veronika Ďaďová skonštatovala, že kultúrna komisia uvedenú žiadosť prerokovala, 
odporúča jej schválenie. Nakoľko finančné prostriedky pre dotácie sú vyčerpané, nechali 
priestor na rozhodnutie ekonomickej komisie.  
 
Mgr. Gabriela Pecková uviedla, že Futbalovému oddielu bola poskytnutá dotácia vo výške 23 
tis. €. Na poslednom zasadnutí poslanci obecného zastupiteľstva povedala, že to bolo 
posledné schválenie poskytnutia dotácie. Členovia kultúrnej komisie hlasovali 3 za a 3 proti 
poskytnutiu dotácie vo výške 2 tis. €. Ekonomická komisia neodporúča ani poskytnutie 
dotácie na zakúpenie kosačky.  
 

Diskusia: Ing. Marián Dianovský, Ľubomír Kyselica 
 



 
  

Ing. Marián Dianovský uviedol, že v rámci dotácie vo výške 5 tis. € ide o dofinancovanie 
platu hospodára, hospodárky. Toto miesto bolo 4 roky dozadu platené formou projektu, 
pozície boli zabezpečené, dotácia bola 21 tis. €. Financie z projektov nie sú, dotácia je 23 tis. 
€. Majú vyčerpaných 24 tis. €, futbalový oddiel má doručené zberné faktúry, nevie ako budú 
ďalej fungovať.  

 
p. Kyselica odpovedal, že majú vyčerpaných 24 tis. €. Na to, aby mohli dohrať súťaž, im 
chýba 5 tis. €. Zástupcovia Futbalového oddielu sa nemohli zúčastniť zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. Čo sa týka budúceho roka, bude to ešte horšie.  

 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. konštatoval, že diskutovali o výbere členských príspevkov, 
opýtal sa, v akom to je stave. 
 
p. starosta povedal, že situácia je zložitá všade. Menšie slabšie kluby, ktoré nemajú 
sponzorov, tlačia na dotovanie klubov. Budúci rok bude ťažší, bude potrebné pristúpiť 
k úsporám aj zo strany klubov. Skonštatoval, že platí, že je tam finančná rezerva vo výške 2 
tis. €.  

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje 
Žiadosť FO Tatran Sučany o dotáciu vo výške 5 000,00 EUR na dofinancovanie nákladov na 
činnosť FO Tatran Sučany 
Za: 5 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková) 

 
p. starosta informoval, že dňa 22.8.2022 bola doručená žiadosť Futbalového oddielu Tatran 
Sučany o zakúpenie vretenovej kosačky MALAK vo výške 23 400 €. 

 
Mgr. Veronika Ďaďová uviedla, že kultúrna komisia žiadosť Futbalového klubu prerokovala, 
vzhľadom na zhoršujúcu sa ekonomickú situáciu konečné rozhodnutie nechala na 
ekonomickú komisiu. 

 
Mgr. Gabriela Pecková uviedla, že ekonomická komisia neodporúča vyhovieť žiadosti 
Futbalového oddielu.  
 
p. Kyselica poďakoval a skonštatoval, že 5 tis. € pomôže riešiť ekonomickú situáciu 
futbalového oddielu, ktorý bude musieť pochopiť situáciu obce a oslovovať sponzorov so 
žiadosťou o dotácie na nákup kosačky.  
 



 
  

p. starosta dodal, že p. Slobodník dal Futbalovému oddielu ponuku DHZ, že im dokážu 
zapožičať kosačku, aby mali trávnik pokosený. Do budúcna si môžu pri tejto cene zabezpečiť 
smart riešenie kosenia trávnika. 

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje žiadosť o dotáciu na zakúpenie kosačky typu MALAK 1840, v sume 23 400,00 
EUR, podľa cenovej ponuky 
Za: 1 (Ing. Marián Dianovský)  
Proti: 4 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, 
PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Zdržal sa: 2  (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš) 

 
Konsolidovaná výročná správa obce Sučany za rok 2021 a Správa nezávislého audítora 
ku konsolidovanej účtovnej závierke zostavenej k 31.12.2021 a ku konsolidovanej 
výročnej správe za r. 2021 a Konsolidovaná výročná správa za r. 2021 

 
p. Kyselica skonštatoval, že správa audítora je bez výhrad, účtovná závierka obce je 
v poriadku.  
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Konsolidovanú výročnú správu obce Sučany za rok 2021 a Správu nezávislého audítora ku 
konsolidovanej účtovnej závierke zostavenej k 31.12.2021 a ku konsolidovanej výročnej 
správe za r. 2021  
II. berie na vedomie 
Konsolidovanú výročnú správu obce Sučany za rok 2021 a Správu nezávislého audítora ku 
konsolidovanej účtovnej závierke zostavenej k 31.12.2021 a ku konsolidovanej výročnej 
správe za r. 2021  
Za: 7 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
Čerpanie rozpočtu obce k 30.6.2022 

 
Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu 
o prijatí uznesenia k čerpaniu rozpočtu.  
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Čerpanie rozpočtu obce k 30.6.2022 
II. berie na vedomie 



 
  

Čerpanie rozpočtu obce k 30.6.2022 
Za: 7 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 

Zmena rozpočtu obce na rok 2022 
 
p. starosta uviedol, že ho zaskočila štátom schválená odmena zamestnancom vo výške 500 €,  
na ktorú mali nárok aj zamestnanci, ktorí boli zamestnaní v rámci projektov Terénna sociálna 
práca, Komunitné centrum, Miestna občianska a poriadková služba. Tieto odmeny obci štát 
nezaplatí. K tomuto prijalo Združenie miest a obcí Slovenska uznesenie, aby tieto náklady 
boli kompenzované zo strany štátu. 
 
Mgr. Gabriela Pecková uviedla, že ekonomická komisia prerokovala žiadosť Základnej školy 
o úhradu nákladov na plavecký výcvik. Komisia odporúča preplatenie týchto nákladov aspoň 
pre žiakov štvrtého ročníka. 
 
p. starosta uviedol, že Základná škola žiada o nájdenie finančných prostriedkov v rozpočte 
obce na odmenu pre zamestnancov Školského klubu detí, jedálne nakoľko tieto finančné 
prostriedky nedostane škola.  
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje zmenu rozpočtu obce Sučany 

P.č. Bežné príjmy: ekon.kl. funkčná kl. zdroj suma 
1. Príjem z podielových daní P 111003  41 + 60 000,00 
2. Nájom DS – Silencia P 212003  41 + 1 800,00 
3. Ostatné poplatky P 221004  41 + 2 200,00 
4. Pokuty od občanov P 222003  41 + 4 300,00 
5. Pokuty od podnikateľov P 222003  41 + 6 000,00 
6. Ostatné príjmy – Slovak Telekom P 292027  41 + 11 060,00 
7. Ostatné príjmy P 292027  41 + 11 900,00 
8. Ostatné príjmy – práca strojov OP P 292027  41 + 200,00 

PRÍJMY SPOLU: + 97 460,00 
 Bežné výdavky: ekon.kl. funkčná kl. zdroj suma 

9. Mzdy, platy, sl.príjmy a ost.vyrovnania V 610 01.1.1 41 + 10 000,00 
10. Poistné a príspevky do poisťovní V 620 01.1.1 41 + 1 700,00 
11. Mzdy, platy, sl.príjmy a ost.vyrovnania V 610 01.3.3 41 + 400,00 
12. Poistné a príspevky do poisťovní V 620 01.3.3 41 + 200,00 
13. Mzdy, platy, sl.príjmy a ost.vyrovnania V 610 03.2.0 41 + 10 000,00 
14. Poistné a príspevky do poisťovní V 620 03.2.0 41 + 1 600,00 
15. Mzdy, platy, sl.príjmy a ost.vyrovnania V 610 05.1.0 41 + 500,00 
16. Poistné a príspevky do poisťovní V 620 05.1.0 41 + 150,00 
17. Poistné a príspevky do poisťovní V 620 08.2.0 41 + 50,00 
18. Mzdy, platy, sl.príjmy a ost.vyrovnania V 610 09.1.1.1 41 + 3 500,00 



 
  

19. Poistné a príspevky do poisťovní V 620 09.1.1.1 41 + 1 150,00 
20. Mzdy, platy, sl.príjmy a ost.vyrovnania V 610 09.5.0 41 + 7 500,00 
21. Poistné a príspevky do poisťovní V 620 09.5.0 41 + 200,00 
22. Mzdy, platy, sl.príjmy a ost.vyrovnania V 610 09.6.0.1 41 + 2 000,00 
23. Poistné a príspevky do poisťovní V 620 09.6.0.1 41 + 300,00 
24. Mzdy, platy, sl.príjmy a ost.vyrovnania V 610 10.1.2 41 + 4 600,00 
25. Poistné a príspevky do poisťovní V 620 10.1.2 41 + 100,00 
26. Mzdy, platy, sl.príjmy a ost.vyrovnania V 610 10.7.0 41 + 1 500,00 
27. Poistné a príspevky do poisťovní V 620 10.7.0 41 + 50,00 
28. ŠKD – bežné výdavky V 600 09.5.0 41 + 700,00 
29. Školské stravovanie 1.-4.ročník V 600 09.6.0.2 41 + 2 200,00 
30. Školské stravovanie 5.-9.ročník V 600 09.6.0.3 41 + 2 100,00 
31. Energie byty V 632002 06.6.0 41 + 4 500,00 
32. Starostlivosť o zeleň V 635006 05.1.0 41 + 5 000,00 

Navýšenie výdavkov kryté príjmom z podielových 
daní: 

+ 60 000,00 

33. Plyn OÚ V 632001 01.1.1 41 + 1 500,00 
34. Všeobecný materiál V 633006 01.1.1 41 + 7 000,00 
35. Propagácia, reklama, web stránka V 637003 01.1.1 41 + 1 000,00 
36. Ostatné služby V 637005 01.1.1 41 + 5 000,00 
37. Údržba miestnych komunikácií V 635006 04.5.1 41 + 11 060,00 
38. Špeciálne služby V 637005 04.5.1 41 + 800,00 
39. PHM – verejná zeleň V 634001 05.1.0 41 + 2 000,00 
40. Ostatné služby – byty V 637005 06.6.0 41 + 1 000,00 
41. Plyn – kolkáreň, ŠD V 632001 08.1.0 41 + 1 000,00 
42. Elektrická energia DS V 632001 08.4.0 41 + 1 800,00 
43. Softvér cintorín V 633013 08.4.0 41 + 600,00 
44. Špeciálne služby cintorín V 637005 08.4.0 41 + 1 000,00 
45. Plyn MŠ V 632001 09.1.1.1 41 + 3 700,00 

Navýšenie výdavkov kryté ostatnými 
príjmami: 

+ 37 460,00 

Navýšenie výdavkov kryté Príjmami 
SPOLU: 

+ 97 460,00 

46. Zber kuchynského odpadu V 637005 05.1.0 41 + 12 000,00 
Navýšenie výdavkov kryté výdavkovými 
fin.opráciami: 

+ 12 000,00 

47. Servis a údržba vozidiel OÚ V 634002 01.1.1 41 - 1 100,00 
48. Náhrady rekreačné, športové poukazy V 637006 01.1.1 41 - 4 000,00 
49. Servis a údržba vozidiel PO V 634002 03.2.0 41 + 5 100,00 

 
50. Telefón PO V 632003 03.2.0 41 - 400,00 
51. Výpočtová technika PO V 633002 03.2.0 41 - 500,00 
52. Prevádzkové zariadenia PO V 633004 03.2.0 41 - 1 500,00 
53. Špeciálne stroje PO V 633005 03.2.0 41 - 200,00 
54. Údržba budov PO V 635006 03.2.0 41 - 1 000,00 
55. Ostatné služby PO V 637005 03.2.0 41 - 600,00 
56. Výstrojové súčiastky, rovnošaty PO V 633005 03.2.0 41 + 4 200,00 

 
57. Údržba výpočtovej techniky V 635002 01.1.1 41 - 650,00 
58. Údržba výpočtovej techniky RKD V 635002 08.2.0 41 + 650,00 



 
  

 
59. Údržba obecného rozhlasu V 635005 08.3.0 41 - 500,00 
60. Ostatné služby rozhlas V 637005 08.3.0 41 + 500,00 

 
61. Prevádzkové zariadenia OÚ V 633004 01.1.1 41 - 2 000,00 
62. Všeobecný materiál MŠ V 633006 09.1.1.1 41 + 2 000,00 

 
63. Interiérové vybavenie ŠJ MŠ V 633001 09.6.0.1 41 - 2 000,00 
64. Interiérové vybavenie MŠ V 633001 09.1.1.1 41 + 2 000,00 

 
65. Prevádzkové stroje KD V 633004 10.2.0 41 - 300,00 
66. Údržba budov KD V 635006 10.2.0 41 + 300,00 

 
67. Oprava športových zariadení V 635006 08.1.0 41 - 5 000,00 
68. Príspevok na TV a šport V 642001 08.1.0 41 + 5 000,00 

 
 Kapitálové výdavky: ekon.kl. funkčná kl. zdroj suma 

69. Rekonštrukcia múru na Námestí SNP V 717002 06.2.0 46 - 10 000,00 
70. Mural – plot staré ihrisko V 717002 06.2.0 46 + 4 400,00 
71. Rekonštrukcia komunikácií a chodníkov V 717002 04.5.1 46 + 5 600,00 

 
 Finančné operácie - výdavky: ekon.kl. funkčná kl. zdroj suma 

72. Splátka úverov SZRB – OHZ V 821005 01.7.0 41 - 7 300,00 
73. Splátka úverov SZRB – ZŠ V 821005 01.7.0 41 - 4 700,00 

Finančné operácie - výdavky 
SPOLU: 

- 12 000,00 

 
 
Za: 7 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
Povolenie splátok dlhu voči obci 

 

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva odišiel doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 
p. starosta informoval o žiadosti p. Jozefa Fašánka o povolenie dočasného upustenia od 
vymáhania pohľadávky, povolenie troch splátok dlhu.  

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje 
Povolenie dočasného upustenia od vymáhania pohľadávky – 3 splátok dlhu pána Jozefa 
Fašánka z titulu dane z nehnuteľností za rok 2022 vo výške 1 876,10 EUR 
Za: 6 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Gabriela Pecková) 



 
  

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 

Správy z komisií 
 
Mgr. Veronika Ďaďová informovala o činnosti kultúrnej komisie, kde kultúrna referentka 
zhodnotila Dni Milana Hodžu, občania boli spokojní. Počas leta sa uskutočnilo šesťkrát 
premietanie letného kina v parčíku vedľa Robotníckeho kultúrneho domu. Na web-stránke 
obce bola zverejnená anketa, kde si mohli občania vybrať film. Vzhľadom k tomu, že na 
organizačné zabezpečenie letného kina boli vysoké náklady a nízky záujem občanov, 
premietať sa budúci rok nebude.  
Ďalej informovala, že bol premiestnený pamätník Aničky Ulickej. Konali sa plánované 
kultúrne akcie – oslavy Slovenského národného povstania, Beh v srdci SNP, divadelné 
predstavenie pre deti v sále Robotníckeho kultúrneho domu. V októbri sa uskutoční koncert 
rockových kapiel, 15. 10. sa uskutoční stretnutie pri príležitosti Mesiaca úcty k starším, pietna 
spomienka na Ďurka Langsfelda.  
Všetky plánované akcie sa budú konať podľa aktuálnej epidemiologickej situácie. Komisia 
riešila aj muraly na oplotení starého ihriska.  
Komisia sa zaoberala žiadosťou Ing. Jána Šestáka o vrátenie sa k udeľovaniu ocenenia 
Sučianska fazuľka, súčasné Všeobecne záväzné nariadenie pozná len ocenenia Cena starostu 
a Cena obce. Je to na zvážení nastupujúceho obecného zastupiteľstva, túto cenu by mohli 
vziať pod patronát seniori v rámci Seniorparády. 
Čo sa týka odrezaných mantinelov multifunkčného ihriska, kultúrna komisia uvažuje 
o sieťových zábranách podľa finančných možností obce.  
Komisia sa zaoberala návrhom Mgr. Anny Kosorinskej, ktorá navrhla oceniť rodáka - MUDr. 
Maňku za prínos v onkológii.  
Komisia riešila potrebu skultúrnenia židovského cintorína.  

 
p. starosta skonštatoval, že premietanie letného kina je na zváženie vzhľadom k nízkemu 
záujmu občanov. Poďakoval Ing. Mariánovi Dianovskému za finančné a organizačné 
zabezpečenie divadelného predstavenia. Bola vysoká odozva občanov s tým, že podobné 
podujatia by sa mohli opakovať.  
Čo sa týka ocenenia Sučianska fazuľka, v minulosti nemalo oporu vo Všeobecne záväznom 
nariadení. O budúcnosti tohto ocenenia rozhodne nasledujúce zloženie poslaneckého zboru. 
V súčasnosti považuje ocenenia Cena obce a Cena starostu obce za dostatočne nastavené. 

 
Ing. Marián Dianovský uviedol, že vzhľadom k tomu, že takýto program by chcel 
zorganizovať pre deti materskej školy vo vianočnom období na Mikuláša. Obec poskytne len 
priestory.  

 
Mgr. Gabriela Pecková uviedla, že ekonomická komisia bola informovaná o poskytnutí 
dotácie zo Žilinského samosprávneho kraja „Zacvičme si na ihrisku“ , zaoberala sa úsporou 
energií. 



 
  

 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. skonštatovala, že komisia sociálno-zdravotná sa zaoberala 
prípadovou konferenciou.  Prerokovala žiadosti občanov o poskytnutie dávok v hmotnej 
núdzi.  
 

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Miroslav Miert.  
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo: žiadosti o poskytnutie jednorazovej dávky v hmotnej núdzi pre František 
Baláž –nespĺňa kritéria VZN a Mariana Minárová – nespĺňa kritéria VZN 
II. schvaľuje  
žiadosti o jednorazové dávky v hmotnej núdzi pre: 
Jozef Štanga – 50,- € 
Ivana Gettová  - 50,- € 
František Karcol - 150,- € 
Marta Bulková - 100,-€ 
Stanislava Bulková - 100,- € 
Martin Adamčík - 200,- € 
Eva Grajciarová - 200,- € 
Renáta Vaňková - 200,-€ 
Fridrich Kasanický  - 200,- € 
Martina Masláková - 200,- € 
Vladimír Holko   - 200,- € 
Ivan Korček - 200,- € 
Martina Rapanová - 200,- € 
Margita Vojvodová - 200,- € 
Darina Čentíková - 200,- € 
Marta Rapanová  - 200,- € 
Celkovo  vo výške 2 650,- € 
Za: 7 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Gabriela Pecková, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
MUDr. Iveta Trnovská. MPH. uviedla, že MUDr. Konvitová ju s ohľadom na zdravotný stav 
a vek oslovila s požiadavkou na obsadenie miesta lekára v obci. Bolo by vhodné dať na 
vedomie verejnosti, že obec Sučany ponúka miesto pre pediatra, navrhla ponúknuť voľný troj-
izbový byt a bezplatné priestory ambulancie na dobu 1 rok.  
 

p. starosta skonštatoval, že je potrebné, aby tento návrh prerokovali jednotlivé komisie.  
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
II. berie na vedomie 



 
  

správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
Za: 7 (Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Gabriela Pecková, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
R ô z n e 

 
Diskusia: MUDr. Iveta Trnovská, MPH., starosta obce 

 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. uviedla, že Ing. Eva Bencová má v zmluve uvedenú 
starostlivosť o židovský cintorín. Prezidentka SR udelila ocenenie rabínovi Izak Shakira, 
ktorý sponzoruje opravy židovských cintorínov z vlastných prostriedkov.  

 
p. starosta uviedol, že obec sa zaoberá úpravou náletových drevín, pokosením. Požiadal 
o kontakt na uvedeného pána, obecný úrad ho môže osloviť so žiadosťou o spoluprácu.  
 

p. Kyselica sa opýtal na rozhodnutie Najvyššieho súdu v súdnom spore s Ing. Stanovským.  
 
p. starosta odpovedal, že súčasne prebiehali dva súdne spory. Rozsudkom Okresný súd 
v Martine v žalobe Ing. Stanovského proti obci Sučany o zaplatenie 757 812,97 € 
s príslušenstvom rozhodol, že žaloba žalovaného sa zamieta. Žalovaný má nárok na náhradu 
trov konania vo výške 100 ¨%. Čo sa týka ďalšieho odvolania obce o zaplatenie 156 365,63 € 
s príslušenstvom, kde sa obec odvolala na Najvyšší súd, ktorý rozhodol, že zrušuje rozsudok 
Krajského súdu v Žiline a Okresného súdu a vec vracia Okresnému súdu Martin na ďalšie 
konanie. Ďalšie pojednávanie sa uskutoční 6.10.2022. 
 
p. prednostka uviedla, že k zamietnutiu žaloby o zaplatenie sa Ing. Stanovský sa odvolal. Dňa 
6.10.2022 bude prebiehať súdne pojednávanie na Okresnom súde Martin. Dôvodom zrušenia 
rozhodnutia Okresného i Krajského súdu Najvyšším súdom SR bola absencia verejného 
obstarávania. Čo sa týka zmlúv o dielo z r.2008, dôvodom zamietnutia žaloby o zaplatenie 
zmluvnej pokuty bola nevyváženosť zmluvných ustanovení. 
 

p. Kyselica sa opýtal na stav súdneho sporu so spol. SOAR. 
 

p. starosta odpovedal, že obec nemá k tomuto dostupné nové informácie.  
Informoval, že nastáva dosť zložitá situácia, cena plynu a elektrickej energie sa držia 
burzových cien v rámci Európskej únie. Obec má šťastie, že má zakontraktovanú cenu 
elektrickej energie do konca r. 2022 v cene 50  €/MWh, u plynu do konca r. 2023.  Cena 
elektrickej energie bola minulý týždeň 1 050 €/MWh. 
V prípade obce Sučany by to bol nárast z 50 tis. € na 500 tis. €. Na toto sa bude musieť 
budúce zloženie obecného zastupiteľstva nachystať. Uviedol, že má pripravené riešenia, bude 
potrebné šetriť. U verejného osvetlenia bude potrebné odstaviť niektoré RVO v nočnom 



 
  

režime, 570 ks je možné preštelovať na polovičný výkon, z 50 tis. MWh by sa spotreba 
znížila na polovicu. K tomu je potrebná prvotná investícia 8 tis. € s návratnosťou 1,5 roka. 
Veľké objekty - budovy materskej školy, základnej školy a kolkárne nie sú zateplené stavby, 
dochádza k stratám. Budovu materskej školy by bolo vhodné zatepliť v rámci výziev, 
v kolkárni je potrebné robiť opatrenia k zníženiu spotreby. 
Čo sa týka budovy obecného úradu, budú odstavené 4 garáže, ktoré boli čiastočne vykurované  
a uvažoval o možnosti fotovoltaických panelov, čím by sa znížili náklady. Pomohol by aj 
energetický audit, z ktorého by vyplynuli variantné riešenia s vyrátanou návratnosťou. 
Zmluva na dodávku elektrickej energie je uzavretá do konca r. 2022. Samosprávy, ktoré robia 
verejné obstarávanie samostatne, sa im do verejného obstarávania neprihlási, idú za spotové 
ceny. Skonštatoval, že budúci rok bude náročný. Od 1.1.2023 bude platiť nový zákon 
o odpadoch, na základe čoho bude obec platiť za likvidáciu odpadu 723 tis. €. Vzhľadom 
k týmto súvislostiam Združenie miest a obcí Slovenska zorganizovalo pripomienkové 
stretnutie, ktoré niekto nazval štrajk. Prijalo uznesenia, navrhlo prijať opatrenia, aby bol 
posun účinnosti zákona. Bola daná požiadavka na „zastropovanie“ cien, aby sa vedeli na to 
samosprávy pripraviť. 
Obce urobili rokovania, aby išli obce do spoločného verejného obstarávania, aby dosiahli 
lepšie ceny. Verejné obstarávanie môže byť spustené do dvoch týždňov, je potrebné sa 
pripraviť tak, aby sa nasledujúce vedenie vedelo toto preklopiť do rozpočtu. 
Poďakoval obecnému zastupiteľstvu, že občania si vybrali práve ich. Úlohy si plnili na 100 
percent. Toto zasadnutie nie je posledné, pripomienky občanov sa budú riešiť. Ak sa schváli 
územný plán v tomto zložení, Mrzí ho, že vyjadrenie zo Žiliny nedošlo. Na schválenie 
územného plánu čakajú aj fabriky, ktoré zamestnávajú občanov a chcú pokračovať v 
projektových zámeroch.  
 
Interpelácie 
 
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
 
 
Záver 
 
 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť s tým, že 
nasledujúce zasadnutie sa uskutoční dňa 18.10.2022 a zasadnutie obecného zastupiteľstva 
ukončil. 
 

........................................ 
                                Viera Jašeková   
                                   zapisovateľka                                  
 
  …………….......................................            ................................................... 

                  Ľubomír Kyselica      MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 
                               overovateľ                    overovateľ 
 
 
                           ........................................   ................................................
          Mgr. Eva Belicová               Martin Rybár 
   prednostka OcÚ    starosta obce 



 
  

Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany 

konaného dňa 13.09.2022 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.  Mgr. Eva Belicová  -   prednostka obecného úradu 
3.  Mgr. Radoslav Olašák -   hlavný kontrolór 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš    
2. Mgr. Veronika Ďaďová  
3. Mgr. Róbert Kováč  - ospravedlnený 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica - ospravedlnený 
5. JUDr. Miroslav Miert    
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský   
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.   
10. Mgr. Gabriela Pecková  
11. Martin Giert    - ospravedlnený 

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 
 
 
 


